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Fem hos Gilberto og Jan

Gilberto Debelian og Jan Frydensberg Thomsen 
trakk fullt hus til sin livesekvens Fra apex til cuspe-
topp lørdag morgen. Vi skulle gjerne likt å vite 
hvordan de over tusen fremmøtte opplevde sean-
sen, og spurte noen av dem.

va synes du om denne 
seansen spesielt og denne 
undervisningsformen 

generelt?

Christian 
Helgesen
Tannlege 
Sandvika

– Dette var 
kjempebra. 
Det var spen-
nende og 
engasje-

rende med en pasient til stede i foreles-
ningssalen. Jeg føler ofte at korte video-
snutter i forbindelse med tradisjonelle 
forelesninger blir litt for kompakte, 
med en veldig konsentrert dose infor-
masjon. Med denne liveseansen fikk vi 
se alle trinnene, og jeg likte at de enkle 
trinnene ikke ble hoppet over. Under-
visingsformen er avhengig av godt 
innsyn i den behandlende tannleges 
arbeidsfelt. Mikroskopet har et fortrinn 
her, men jeg synes de begge var flinke 
til å vise og forklare hva de gjorde. 
Kanskje tannlegen kunne hatt et vide-
okamera i pannen? Alt i alt ble dette 
veldig realistisk med kofferdamproble-
mer og behov for blødningskontroll. 
Slike seanser tror jeg vil senke terske-
len for selv å prøve ut nye teknikker 
i egen klinikk.

Heidi Lassen
Tannlege 
Jessheim

– Veldig bra. 
Her fikk jeg 
mange kli-
niske tips. 
Denne 
undervis-

ningsformen gir ideer og praktiske løs-
ninger til egen praksis ved at vi kunne 
følge behandlingen så tett. Jeg har del-
tatt på endokurs tidligere og dette ble 
nærmest som et arbeidskurs. Veldig 
virkelighetsnært. Jeg liker godt denne 
formen for undervisning.

Odd Erik 
Rogndahl
Tannlege Ha-
mar og Oslo

– Dette var 
reality-tann-
TV med stort 
engasje-
ment. Gil-

berto er en veldig sjarmerende forele-
ser. Det var en tidkrevende seanse, og 
samtidig er det litt godt å se daglig-
dagse problemer underveis. Jeg synes 
det hjelper å kombinere det praktiske 
arbeidet med tradisjonelle powerpoint 
slides for å holde dødtiden nede. Over-
gangen fra endo/mikroskop til konser-
verende behandling viser at man som 
tilskuer er helt avhengig av å se 
arbeidsfeltet. Men en slik seanse hvor 
man har nærkontakt med behandler og 
pasient gir et stort engasjement.

Ninni Haug
Tannlege 
Harstad

– Kjempebra. 
Jeg synes det 
gikk veldig 
greit rent 
teknisk, og 
jeg fikk med 

en gang følelsen av at jeg var tilbake 
i egen klinikk. Det at de plages litt gjør 
det enda bedre. Vi får på den måten ta 
del i den viktige prosessen rundt pro-
blemløsing. Fagstoff blir ofte presen-
tert for fort på tradisjonelle forelesnin-
ger. I denne liveseansen holdes tem-
poet nede, slik at man også får tid til 
å tenke igjennom egne rutiner. Det føl-
ger et krav til at man ser godt, men jeg 
ønsker absolutt flere liveseanser fra 
klinikken med praktiske tips. Det var 
forresten veldig mange her til å være 
tidlig lørdag morgen.

Halvard 
Helgø
Tannlege 
Finnøy

– Dette var 
spennende. 
Jeg har fak-
tisk savnet 
direkte vis-

ning lenge. Denne formen for foreles-
ning gir en veldig fin helhet i de aktuelle 
prosedyrene. De små problemene som 
dukker opp underveis blir bare en god 
trøst for en kliniker. Jeg har jobbet i en 
enmannsklinikk og derfor er det kanskje 
ekstra viktig med å få bekreftet en enig-
het rundt rutiner. Det er ofte veldig 
lærerikt å se andre jobbe og ulike løs-
ninger gir ofte gode kliniske tips. Dette 
var en fin oppdatering for meg og det 
var veldig motiverende for min egen 
utvikling videre. Men med denne under-
visningsformen er det viktig at man har 
faglig tillit til dem som foreleser.
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